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Akademický senát FSv ČVUT 

Zápis z 2. zasedání AS FSv, které se konalo dne 22. 2. 2023 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 
Hosté: děkan Prof. Máca, proděkani prof. Pešková, prof. Patzák, prof. Kabele, prof. 

Pavelka, Dr. Vokurka, tajemník Dr. Matějka 
 
Doc. Pazderka zahájil zasedání AS FSv, přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání. 
 
1. Schválení zápisu z 1. řádného zasedání AS FSv ze dne 11.1. 2023 
2. Úvodní slovo děkana, předložení informace podle čl. 6 a čl. 16 Řádu habilitačního a 
jmenovacího řízení ČVUT (děkan prof. Máca) 
3.a. Souhlas s navrženými členy Disciplinární komise FSv (děkan prof. Máca) 
3.b. Vložený bod - souhlas se jmenováním mimořádného člena VR FSv 
4. Komise pro kontrolu hodnocení doktorandů - HSDS (doc. Jíra, doc. Litoš, Dr. Dočkal, SKAS) 
5. Výroční zpráva AS FSv za rok 2022 (prof. Wald) 
6. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá, Bc. Váňa) 
7. Různé 
 
1. Schválení zápisu z 1. řádného zasedání AS FSv ze dne 11.1. 2023 
 
K zápisu nebyly připomínky, zápis byl schválen. 
 
2. Úvodní slovo děkana, předložení informace podle čl. 6 a čl. 16 Řádu habilitačního a 
jmenovacího řízení ČVUT (děkan prof. Máca) 
 
Děkan prof. Máca informoval o aktuálním dění na FSv/ČVUT: 

• Rektor předložil děkanům fakult informace o možném financování rekonstrukce 
Budovy B, v dohledné době by měl být Odborem výstavby a investiční činnosti ČVUT 
(Ing. Kosina) nalezen vhodný model řešení, vysvětleny souvislosti realizace a 
financování. 

• Získání financí na pokrytí navýšení cen energií (MŠMT), přerozdělení mezi fakulty 
poměrně dle využívaných ploch. 

• Dlouhodobý procentuální pokles financování vysokých škol v rozpočtu MŠMT. 
• Zahájení práce Studentského ombudsmana a jeho zástupkyně na FSv. 
• Pan děkan poskytnul informaci o jmenovaných docentech a profesorech podle čl. 6 a 

čl. 16 Řádu habilitačního a jmenovacího řízení ČVUT. 
• Posun v hodnocení aplikovaného výzkumu na úrovni ČVUT, novým způsobem 

hodnoceny výsledky r. 2022, důraz na excelentní výsledky s nezávislým oceněním, 
bude snaha navyšovat procento rozdělovaných peněz (informaci doplnili prof. Patzák, 
prof. Bittnar, prof. Cajthaml, doc. Jíra a doc. Pazderka v krátké diskusi). 
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Bc. Váňa se dotázal na případné souvislosti mezi financováním budovy B a dalšími 
plánovanými stavebními aktivitami ČVUT (např. rekonstrukce kolejí). Děkan prof. Máca 
informoval, že aktivity budou financovány z odlišných zdrojů. 
 
Arch. Černá se dotázala na přípravu metodiky vyplácení sociálních stipendií, zejm. 
v souvislosti s navýšením nákladů na bydlení při studiu. Děkan prof. Máca informoval, že 
všichni děkani s rektorem jsou připraveni pomoci studentům v tíživé situaci, rektor bude 
situaci řešit centrálně pro celé ČVUT. 
 
3.a. Souhlas s navrženými členy Disciplinární komise FSv (děkan prof. Máca) 
 
Děkan představil návrh členů Disciplinární komise FSv, návrh byl senátorům k dispozici na 
Sharepointu. 
 
Členové: 
prof. Ing. Jaroslav Kruis, Ph.D., K132 
Ing. Lenka Hanzalová, Ph.D., K124 
Ing. arch. Patrik Kučera 
Bc. Ondřej Váňa 
 
Náhradníci: 
doc. Dr. Ing. Jakub Dolejš, K134 
Ing. Hana Hanzlová, CSc., K133 
Bc. David Hes 
Bc. Veronika Blovská 
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv uděluje děkanovi FSv souhlas ke jmenování navržených členů Disciplinární komise 
FSv. 
 
pro: 29 | proti: 0 | zdržel se: 0 (z 29 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
3.b. Vložený bod souhlas se jmenováním mimořádného člena VR FSv (děkan prof. Máca) 
 
Děkan prof. Máca požádal AS FSv o předchozí souhlas ke jmenování mimořádného člena 
Vědecké rady FSv pro nového děkana Stavební fakulty TU Košice, kterým se stal prof. Ing. 
Dušan Katunský, CSc. (nahradil dosavadního děkana prof. Mesároše). 
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv uděluje děkanovi FSv souhlas ke jmenování prof. Ing. Dušana Katunského, CSc. 
mimořádným členem Vědecké rady FSv. 
 
pro: 29 | proti: 0 | zdržel se: 0 (z 29 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
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4. Komise pro kontrolu hodnocení doktorandů - HSDS (doc. Jíra, doc. Litoš, Dr. Dočkal, 
SKAS) 
 
Doc. Pazderka krátce informoval o práci senátní komise pro kontrolu hodnocení doktorandů 
– HSDS. Následně navrhl, aby komise pokračovala v dalším období ve shodném složení 
zástupců akademických pracovníků, tj. doc. Jíra, doc. Litoš a Dr. Dočkal. Členem komise je 
dále zástupce studentské komory. Doc. Pazderka vyzval SKAS k návrhu svého zástupce do 
komise. Arch. Černá navrhla Ing. Braunovou. Všichni navržení kandidáti s členstvím v komisi 
souhlasili. K návrhům nebyly připomínky. 
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv schvaluje komisi pro kontrolu hodnocení doktorandů - HSDS ve složení: 
doc. Ing. Aleš Jíra, Ph.D. 
doc. Ing. Jiří Litoš, Ph.D. 
Ing. Martin Dočkal, Ph.D. 
Ing. Bc. Hana Braunová 
 
pro: 29 | proti: 0 | zdržel se: 0 (z 29 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
5. Výroční zpráva AS FSv za rok 2022 (prof. Wald) 
 
Místopředseda AS FSv prof. Wald (editor) představil Výroční zprávu AS FSv za rok 2022, 
zpráva byla k dispozici na Sharepointu. K dokumentu nebyly připomínky. 
 
Hlasování o usnesení: 
AS FSv schvaluje Výroční zprávu AS FSv za rok 2022. 
 
pro: 30 | proti: 0 | zdržel se: 0 (z 30 přítomných senátorů) 
Usnesení bylo přijato. 
 
6. Informace z AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá, Bc. Váňa) 
 
Zástupci FSv v AS ČVUT (prof. Wald, Ing. arch. Černá, Bc. Váňa) informovali o činnosti AS 
ČVUT a jednotlivých komisí.  

• Plánované a nevyhnutelné zdražení ubytování na studentských kolejích a související 
řešení sociálních stipendií (arch. Černá). 

• Informace o obsazení vedoucích pozic v předsednictvu AS ČVUT a jednotlivých komisí 
(Bc. Váňa). 

• Soudní spory proti ČVUT (Bc. Váňa, arch. Černá). 
• Plán rekonstrukce kolejí (Bc. Váňa). 

 
7. Různé 
 
Prof. Vejmelková informovala o neformálním setkání AS FSv 22. 2. od 17:00 v restauraci Na 
Kotlářce. Doc. Pazderka vyzval senátory k účasti a poděkoval prof. Vejmelkové za organizační 
zajištění akce. 
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Doc. Pazderka požádal předsedy senátních komisí o organizaci úvodních setkání komisí a 
otevření diskuse k aktuálním tématům. 
 
Prof. Cajthaml otevřel téma využívání umělé inteligence v souvislosti s pracemi studentů 
nebo s vědeckými studiemi. Proběhla krátká diskuse (doc. Pazderka, Dr. Matějka, prof. 
Bittnar, prof. Vejmelková). Jedná se o téma na širší diskusi. Fakulta má záměr nalézt 
vhodného odborníka, který by se tomuto tématu na FSv věnoval. 
 
Dr. Dočkal připomněl otevření Ankety hodnocení studia pro vyučující. Informace šla 
fakultním emailem. 
 
Dr. Lakomá se dotázala, zda vedení FSv neuvažuje o doplnění stávajících kontejnerů o 
nádobu na bioodpad. Tajemník Dr. Matějka bude téma řešit na technické komisi. 
 
Příští zasedání AS FSv je plánováno na 29. 3., dále 26. 4., 31. 5. a 21. 6. od 9.00 v B-169. 
 
 

 
doc. Ing. Jiří Pazderka, Ph.D. 

předseda AS FSv ČVUT 
 
 
 

Zapsal: 
Ing. arch. Jan Kašpar, Ph.D. 
tajemník AS FSv ČVUT 
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